

1. This week's prayer focus is to pray for us believers to abide in his words through diligent and prayerful Bible reading.
本週禱告焦點：讓我們信徒藉著殷勤的禱告讀經，常在祂的話語裡。
2. Happy Mother's Day to all the mothers in our midst!
祝母親們母親節快樂！
3. Praise God for the time of fellowship that was had at the year-end college/post-college BBQ yesterday. Pray for the college students as they are finishing up their school year.
為昨天舉行的大學團契期末燒烤會的美好團契感謝主。請為正在迎接學年結束的大學生們禱告。
4. Let us continue to lift up our brother Eliot Katz and his family in prayer as he will be having prostate surgery on May 16th.
Eliot Katz 弟兄將於5月16日接受前列腺手術，讓我們繼續為他和他的家人禱告。
5. Congratulations to Sammy Lee, daughter of Ben and Linda Lee, former RCCC Members, and Ryan Claxton as they get married in Atlanta today.
祝賀前 RCCC 會員 Ben 和 Linda Lee 的女兒 Sammy 與 Ryan Claxton 今天在亞特蘭大舉行婚禮。
6. Pray for Pastor Young and family as they head out on vacation this week. May they have a time of rest and relaxation. For any issues, please contact Pastor Ho.
崔牧師一家本週要出門度假，願他們度過一個輕鬆愉快的假期。有事請聯繫何牧師。
7. Please stay for lunch today after second hour service and activities. Today's lunch and clean-up are served by brothers and sisters from the Young Family Fellowship Group.
第二堂崇拜及期間其它活動結束後，請留步用午餐。今天的午餐服事和餐後清理由年輕家庭團契的弟兄姐妹提供。

8. Sermon speakers:

	May 15
English Worship	Pastor Ho
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	五月十五日
英文崇拜	何牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄